
Jaarverslag       Secretariaat@schraansers.nl   
 
 

T.C.V. “DE SCHRAANSERS”
     Opgericht 11 november 1959  

info@schraansers.nl 

www.schraansers.nl  

                “Mee oos kend’alle kaante op” 

     
 
Jaarverslag Secretaris  Seizoen; 2023- 2024  
 
Het jaarverslag carnavalsseizoen 2023-2024, opgemaakt door De Secretaris van TCV De 
Schraansers, Pieter Verdaasdonk. 
 
Het jaarverslag geeft een terugblik over het afgelopen seizoen; toch wil ik dit verslag starten 
met een vooruitblik, een vooruitblik naar ons 66 jarig bestaan in november 2025; 66 jaar 
Schraansers. 66 jaar carnaval waar we tradities in ere willen houden en ook mee willen óf 
moeten gaan met de toekomst om altijd een eigentijds carnaval te blijven vieren. En 
misschien kenmerkt het afgelopen carnavalsseizoen dat wel; het schuurt wel eens tussen 
tradities en nieuwe frisse ideeën die worden aangedragen én waar we ook zeker rekening 
mee willen houden.  
 
Een aantal weken geleden ontving ik een bericht van Stan van Leent; de neef van Riet van 
Leent……of we interesse zouden hebben in foto’s uit 1959 en een oud fotoalbum. Hij was 
aan het opruimen en zou toch zonde zijn om weg te gooien. 
 
Die oude foto’s, krantenartikelen en zelfs een aantal oude carnavalskranten, de 4e, 6e, 11e en 
15e jaargang, zijn leuk om terug te zien. En iedere keer wanneer uw secretaris het jaarverslag 
wilde gaan schrijven dook hij in het album waardoor het jaarverslag weer wat opschoof….. 
 
Uit de oude foto’s is duidelijk te zien dat er eerder al zeker vrouwelijke raadsleden betrokken 
waren bij de Schraansers, niet alleen dansmarietjes, maar ook missen carnaval die naast de 
prins een belangrijke rol vervulde. 
Zo zien we dus dat oude tradities misschien ook gezien kunnen worden als vernieuwend; 
want bijna 66 jaar later, in 2023, zijn er vrouwen bij de raad! Welkom Femke en Evelien. 
Jullie frisse ideeën en spontaniteit brengen veel positiviteit in onze club en dat wordt ook 
opgemerkt door de Traaise carnavalsvierder!  
In 1963, zo is te lezen in de 4e jaargang van de carnavalskraant, werd Zijne Doorluchtige 
Zotheid Prins Hannes den Eerste met een lampionoptocht verwelkomt om daarna het 
carnavalsweekend in te gaan.  
De zondag was toen ook al de optocht én het snertmaal in de harmonie. Op dinsdag werd 
ook Boer Klaos verbrandt, onder het toepasselijk gezang van ‘zo gaat Klaosje naar de bliksem 
toe’ en aanverwante liederen. 
 
Maar goed terug naar dit seizoen, waar ook dinsdagavond, na een geweldig 
carnavalsweekend, boer klaos verbrand werd, onder het toepasselijk gezang van ons traais 
volkslied door onze Prins Wollie die, jawel, nog zeer goed bij stem bleek te zijn!  
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Op die dinsdagavond werd ook ons nieuwe motto bekend gemaakt;   
het nieuwe motto voor carnaval 2025 is  ‘tis wir is wa aanders’ . 
Of het aanders moet óf kan weten wij nog niet, maar we kijken wel terug op een heel mooi 
carnavalsseizoen. 
 
Dit jaar was ons motto Mee oos kend’alle kaante op. En dat hebben we gemerkt, er gingen 
veel mensen carnaval vieren en alle kaante op! Toch zagen we ook dat het wat rustiger was 
dan andere jaren, wat minder druk óf wat meer verspreid over de verschillende kroegen? 
Feit is wel dat, daar waar wij zijn, het ook echt feest is!  
En feest vieren in het Schraansersrijk doen we al jaren, dat werd al in de 4e editie van de 
carnavalskraant benoemd….. ‘feest vieren kunnen we in het Schraansersrijk, dat is alom 
bekend. Uit de grond van Ons Doorluchtige Hart willen wij u dan ook toeroepen: laat dit 
feest het echte dorpsfeest blijven, dit is de gelegenheid om zonder enig voorbehoud met de 
gehele gemeenschap te fuiven…., aldus Prins Hannes dun 1ste.  
 
Met een nieuwe feestende voorzitter startte we het seizoen met onze eerste vergadering op 
dinsdag 29 augustus. 
En in aanloop naar 11-11 hadden we al diverse activiteiten of bijzonderheden die het 
vermelden waard zijn. 
De Traaierie met het welbekende plonsbad viel toch ook dit jaar in goede aarde…..of beter 

gezegd…in het water. De Traaierie was leuk! We hebben genoten van het weer , de 

bezoekers  en af en toe een verkoelende duik !  

 

Het gonsde toen al…er komen dames bij de Raad….wie zouden dat zijn…..De eerste 
vergaderingen werden opgestart, we waren aanwezig bij verschillende gelegenheden in het 
dorp om de jeugd te enthousiasmeren voor het carnaval en Tim van de Cour introduceerde 
een speciaal thema in zijn leerfabriek over het Traais carnaval. 
 
In september namen we ook deel aan de groteclubaktie van de Rabobank en mochten we 
700 euro ontvangen. Tijdens onze eigen Schraansersdag op 30 september bleek maar eens 
dat je het dorp niet uit hoeft om het gezellig te hebben; een leuke dag georganiseerd door 
Menno en Ronald met een nieuwe koning en koningin bij de schietclub en een valse bingo bij 
Joep.  
 
in de aanloop naar 11-11 ontstonden er wat strubbelingen in de jeugdcommissie, maar 
gelukkig werd ook dat in het carnavalsseizoen prima opgevangen, waardoor de jeugdraad 
ook weer terug kan kijken op een mooi seizoen. 
 
Op 15 september en niet veel later, op 6 oktober werden Femke en Evelien alvast op de 
socials gepresenteerd als nieuwe raadleden. Er verscheen een stuk in rondom de toren en 
op 11-11 was het een feit; 2 dames in de raad, prins Wollie weer voorop met een volledige 
raad van elf. Helaas zonder Veldwachter Co die door een operatie aan zijn rug even wat 
rustig aan moet doen en carnaval van een aandere kaant moet bekijken; tis wir eens wa 
aanders  
 
Natuurlijk mochten we ook een jeugdraad presenteren en is het Prins   
Rikkert du'n eerste die dit jaar voorop in de jeugdleut gaat!  
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11-11 Bal en Festivalaaf werd een succes, mede dankzij de inzet van Knoop duh hakke dur 
die de Prins mochten onthullen. Met de filmpjes en de inzet van velen werd wel duidelijk dat 
zij daar veel tijd én plezier aan beleefd hadden. 
Plezier en inzet telt ook voor de Festivalaafdeelnemers, het niveau van alle optredens lag 
hoog en aan het eind van de avond werden de ‘broeders van aandere moeders’, zoals vorig 
jaar, uitgeroepen tot winnaar met hun nummer Houdoe you do. Het nummer is nog steeds 
te vinden op spotify, zo ook ons Traais volkslied die dit jaar zijn première beleefde op spotify.  
Ze zeggen wel eens een schitterende 2e plek is ook niet gek, dat gold dus ook voor onze 
broeders die uiteindelijk op dinsdagavond met slechts 30 stemmen verschil, de 2e plaats 
bereikte bij Baronie TV. 
 
9 december mochten we gaan feesten in Rijsbergen, de Aopelanders vierde hun 66 jarig 
jubileum.  
Toen werd het kerst en nieuwjaar; geen nieuwjaarsreceptie, maar wel direct het volle 
seizoen in; volle weekenden omdat carnaval dit jaar vroeg in het jaar viel. 
 
Op zaterdag 13 januari brachten we huis aan huis de carnavalskrant rond! Dat aanbellen en 
vragen om een bijdrage voor het Traais carnaval leverde ook dit jaar weer een mooi bedrag 
op!  
Die dag waren we ook uitgenodigd in Prinsenbeek voor het prinsengeburenbal.  
 
Een week later vond ook een prinsengeburenbal plaats, maar dan voor de jeugd én in ons 
eigen dorp. Vele jeugdraden bezochten onze jeugdresidentie De Cour en genoten zichtbaar 
van een geslaagde avond.  
 
Overigens hadden we de avond voor het jeugdprinsengeburenbal het inschrijven van de 
optocht bij de 7e gevierd; Gerrit en Corinde snappen het wel; het was een goed feest die 
vrijdagavond.  
 
Na vrijdag en zaterdag rustig bijkomen tijdens de kinderbingo, waar de nodige rondjes 
werden gedraaid en vele prijzen werden weggegeven. 
 
Het weekend daarna was het sauwelweekend. Kaarten werden verkocht bij Relinde met als 
resultaat opnieuw 3  volle zalen.  
Helaas moesten 2 sauwelaars afzien van deelname, maar het ontstane gat werd snel 
opgevuld door een dame uit Wagenberg, zodat er 6 sauwelaars, een act van fijn en gein en 
het lied van de broeders voor veel plezier zorgde. Noemenswaardig, dus dat schrijven we 
dan ook zeker in het jaarverslag, is het jubileum van Christ; 33 jaar sauwelen zorgde voor 
veel applaus, een bronzen bever, een eigen ‘christvandediepstraatje’, een mooie speld en 
veel lof!  
De oppersauwelaar van vorig jaar werd opnieuw zondag uitgeroepen tot oppersauwelaar. 
Mike van Oosterhout ging zondagavond naar huis met de bokaal en ketting. 
  
De dinsdagavond na het sauwelen werd onze prins ontvangen in ’s Hertogenbosch, op de 
zogenaamde sleuteldragers borrel. En ja hoor…hij wist een plekje te bemachtigen op de foto, 
goed zichtbaar tussen vele andere veren en pluimen. 
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Een week voor carnaval vierde we een Traais feestje in Hooge Zwaluwe tijdens het 
verbroederingsfeest. In plaats van schoenen ontving de Prins bijzondere sloffen van onze 
burgemeester en wisten onze kapellen wél te spelen op het feest. 
 
Zaterdag werden met de huifkar en volop gezelligheid de optochtdeelnemers bezocht; dat 
werd goed ontvangen, dus houden we er zeker in! Ook bezochten een aantal van ons die 
avond het feestje vooraf in de gouwe. In onze residentie is goed carnaval vieren en kunnen 
goede afspraken maken met Astrid, Cors en Ed om een mooi carnaval te vieren.  
 
En carnaval vieren doen we vooral in het carnavalsweekend zelf.  
 
We begonnen op vrijdagochtend al vroeg om een bezoek te brengen aan alle 3 de 
basisscholen in ons dorp. Daar werden de nodige polonaises gelopen en ieder bezoek sloten 
we af met het traais volkslied. Het bezoek aan het verzorgingstehuis verliep rustig en was 
een opwarmertje voor de avond.  
 
De avond startte in de cour om daar samen met de jeugdraad cournaval te openen. 
Vervolgens door naar het opwermconcert. Met heel veel bezoekers en diverse kapellen was 
daar ook de burgemeester om de sleutel over te dragen. Maar voordat hij dit deed, had hij 
eerst de eer om de burgemeesterspenning uit te reiken. Die is dit jaar uitgereikt aan Marco 
Ridderhof, voor zijn vele bijzondere activiteiten die hij oppakt. Of dat nu als carnavalsvierder 
is, of als schraanser, of eerder in zijn rol als voorzitter. Daarna werd de sleutel overgedragen 
aan Prins Wollie als start van een mooi carnaval!  
Zaterdagochtend weer vroeg uit de veren voor het Snotpinnekusbal in De Cour. Daar werd 
door onze burgemeester Boy Scholtze nog eens de sleutel overhandigd, en dit keer met veel 
meer vertrouwen aan jeugdprins Rikkert zodat ook hij de komende dagen voorop kon gaan 
in de leut!  
Daarna snel door naar SVT, om de aftrap te doen van de voetbalwedstrijd tussen svt en het 
g-team! Wat een leuk feestje en uiteraard won het G-Team glansrijk!  
Vervolgens de kinderoptocht, veel kinderen hadden met elkaar mooie creaties gemaakt 
zodat er een mooie kleurrijke stoet door Traaie trok.  
Na de onthulling van Boer Klaos werden de Winnaars bekend gemaakt in de gouden leeuw. 
Zaterdagavond stond in het teken van de Vrienden van de Prins. Die avond was het volop 
feest in onze residentie. Opnieuw hebben we dit jaar nieuwe Vrienden mogen verwelkomen! 
Dat gaat best lekker!  
 
Na zaterdag volgde op zondag de grote optocht door Traaie, met goed weer, veel publiek 
langs de route en voldoende deelnemers! Een mooie tocht met schitterende creaties; je ziet 
aan de bouwers dat het maken van een optochtcreatie een ware sport is en iedereen ieder 
jaar weer zichzelf overtreft! Complimenten niet alleen aan alle bouwers, maar ook de 
vrijwilligers, zoals verkeersregelaars, die er nodig zijn om een optocht te kunnen rijden!  
 
Maandagochtend vertrok de bus al vroeg naar Baronie TV om de studio daar eens flink op 
z’n kop te zetten. maandagmiddag verraste we Christ vd Diepstraten nog eens door hem uit 
te roepen tot Bovenste Beste. Met zijn vele sauwelcreaties, zijn jarenlang lidmaatschap bij 
de Schraansers en zijn betrokkenheid nu nog als verkeersregelaar, meer dan verdiend!  
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Snel door naar de Gouden Leeuw waar De Schraansers, samen met Nootdkreet een 
muziekbingo in het thema Disney organiseerde. Einde vd middag nog even meezingen bij de 
7e, daar was ook een oorverdovend feest aan de gang!  
 
Bij de Jumbo in Terheijden werden dinsdag de prijzen aan het rad verzilverd en de winnaars 
van de kleurplaat ontvingen hun prijs! Dinsdagmiddag waren we ook nog even te gast bij 
Sovak, wat een feest was het daar weer en mochten we ook nog op de Duitse Biermiddag 
langs gaan waar Prins Wollie met Menno lieten zien over echt tiktalent te beschikken. 
En toen kwam de avond….de lampionnenoptocht met heel veel kinderen en ouders. Met 
gedoneerde lichtstaven, was het een hele mooie kleurrijke stoet. Prins Wollie kon het motto 
voor 2025 bekend maken…. ‘tis wir is wa aanders’ 
Na de nodige dankwoorden van ons 2 Prinsen werd toch dit jaar Boer Klaos in de fik 
gestoken waardoor carnaval mooi afgesloten werd. Vele mensen gingen al naar huis, maar 
wij mochten nog even door. In de Cour werd de jeugdraad ‘gedeformeerd’…. De jeugdraad 
heeft het fantastisch gedaan en naast Prins Rikkert hebben al die kids een mooie 
carnavalsprogramma doorlopen.  
Om 22:11 kwam burgemeester Boy Scholtze terug naar Traaie om de sleutel terug te vragen. 
Uniek en heel bijzonder dat onze burgemeester hiervoor naar onze residentie komt. Daar 
was hij getuige van het afnemen van de steken en het laatste feest in Traaie. Na mooie 
woorden aan onze voorzitter door de burgemeester, ontving hij de sleutel terug en liep 
carnaval op zijn eind!  
 
Het was een mooi carnaval, we gaan ons weer opmaken voor het volgende seizoen. 
Sommige commissies zijn daarmee al gestart!  
 
Een speciaal dankwoord aan alle vrijwilligers óf betaalde beroepskrachten die zich zo 
inzetten voor een geweldig en veilig carnaval, de brandweer, de beveiligers, de 
verkeersregelaars, de sjouwers en bouwers, de horeca-bazen én hun personeel, de sponsors, 
de muzikanten (kapellen,  artiesten, broeders etc.) Te veel om op te noemen; grote dank 
voor alle carnaval-vierders!  We mogen trots en blij zijn met de vele vrijwilligers, de horeca 
en inwoners van Traaie die het mogelijk maken om carnaval te vieren.  
Tot slot; ‘tis wir eens wa anders’, laten we dat niet te letterlijk nemen, tuurlijk mag het best 
eens wa anders….en moeten we carnaval vooral laten bestaan en laten groeien, een beetje 
vernieuwen en verjongen moet zeker; daar zijn we mee gestart, iets wat ze, als ik zo door 
het ontvangen oude album heen blader, ook al deden!  
Wat opvalt als je door het oude album heen bladert en oude foto’s bekijkt óf door foto’s 
scrolt in de app-groep of de diverse socials, carnaval is vooral een feestje, gezelligheid met 
elkaar en heel bijzonder om te blijven vieren! Op naar ons nieuwe seizoen 2024-2025. 
 
Was getekend, 
Pieter, De Sik!  


